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SLOVENSKO: Bývalý premiér Robert Fico a súčasný šéf NR SR Boris Kollár hovorili o tom, že
prezident Policajného zboru Štefan Hamran mal avizovať na bezpečnostnej rade štátu zásah polície
voči členom bývalého inšpekčného tímu Oblúk a takisto prokurátorom a sudcom.

Šéf Smeru-SD Robert Fico v relácii V politike opäť nešetril kritikou na predstaviteľov vlády i
prezidentku Zuzanu Čaputovú. Apeloval na sociálnu pomoc ľuďom proti zdražovaniu. V debate na
TA3 sa stretol s predsedom parlamentu a lídrom strany Sme rodina Borisom Kollárom. Ten verí, že
koalícia aj napriek nezhodám vydrží a že sa im podarí presadiť aj sociálne opatrenia.

Na budúci týždeň sa chystá veľká policajná akcia proti sudcom a vyšetrovateľom. Najvyšších
predstaviteľov štátu mal o tom informovať policajný prezident Štefan Hamran. V relácii V politike to
povedal predseda Smeru Robert Fico. Predseda Sme rodina Boris Kollár túto informáciu potvrdil a
žiada zvolať Bezpečnostnú radu štátu.

„Keď sa na Slovensku začnú šíriť šumy, na 95 percent sú pravdivé,” povedal Robert Fico
(Smer) v v diskusnej relácii TA3 V politike.

Tvrdí, že polícia podľa Hamrana chystá akciu proti policajtom. „Nie je predsa možné, aby
prezident polície Štefan Hamran pred ústavnými činiteľmi vykrikoval, že sa pripravuje
tento týždeň ďalší obrovský zásah proti prokurátorom, policajtom, sudcom. Je to
orientované proti vyšetrovaciemu tímu Oblúk, sudcom, ktorí vydávali povolenia na
odpočúvania čurillovcov,“ vyhlásil Fico.

Poukázal tak na vlaňajšie obvinenie vyšetrovateľov Národnej kriminálnej agentúry zo zneužívania
právomoci verejného činiteľa a manipulovania výpovedí kajúcnikov. Akciu proti vyšetrovateľom riadil
vyšetrovací tím Oblúk z inšpekcie ministerstva vnútra.

Predseda Sme rodina Boris Kollár túto informáciu potvrdil s tým, že v tejto veci požiadal premiéra
Eduarda Hegera (OĽANO) zvolať bezpečnostnú radu štátu.

„Tiež som takúto informáciu dostal. Som z toho znepokojený a vyzval som predsedu vlády,
aby zvolal k tejto veci mimoriadnu bezpečnostnú radu štátu,“ dodal predseda parlamentu
Kollár. Dodal, že na Slovensku „prebieha vojna v polícii, bezpečnostných zložkách,
prokuratúre, na súdoch“. To musí cítiť každý,“ dodal predseda parlamentu.

Predseda Smeru-SD Robert Fico poukázal aj na možný únik informácií z polície.

„Prezident Policajného zboru, ktorý o tom nemá čo vedieť a už vôbec nemá o tom čo
rozprávať, pred najvyššími ústavnými činiteľmi hovoril, že sa pripravuje obrovská
bezpečnostná akcia,“ priblížil.
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“Nikdy v histórii Slovenska nebolo trestné právo tak zneužívané proti opozícii,” uviedol
Robert Fico v TA3. Najvyšší súd podľa neho nenašiel ani jeden dôvod na väzbu Roberta
Kaliňáka. “Špecializovaný trestný súd a Lipšicova banda to urobili tak, aby ho zavreli,” dodal.

 

Kollár hovoril aj o bruselských potentátoch, Fico varoval pred sociálnym výbuchom

Predseda Národnej rady SR a líder hnutia Sme rodina Boris Kollár chce otvoriť otázku porušovania
ľudských práv zo strany sudcov pri ich rozhodovaní. V diskusnej relácii TA3 V politike uviedol, že s
touto témou chce prísť na pondelkovú (16. 5.) koaličnú radu.

Kollár poukázal na to, že v parlamente silnejú hlasy, aby sa riešili množiace sa prípady, keď ústavný
súd, prípadne európske inštitúcie konštatujú porušovanie základných ľudských práv pri rozhodovaní
justičných orgánov.

„Toto je vážna vec a ak sa to v prípade jedného sudcu stane opakovane, buď to robí
naschvál, alebo je nekompetentný, oboje je neprijateľné,“ skonštatoval. Takéto prípady by sa
podľa neho mohli riešiť v súlade s princípom trikrát a dosť. Sankciou pre sudcu by mohlo byť podľa
neho preradenie na nižší stupeň súdu.

Fico varoval pred sociálnym výbuchom na Slovensku

Expremiér Fico spomenul v diskusii so šéfom parlamentu i nestabilitu koalície a „vládnu nepomoc“
ľudom s enormným zdražovaním. Šéf Smeru varoval i pred akýmsi sociálnym výbuchom, ktorý podľa
neho čoskoro na Slovensku príde.

„Tu bude obrovský sociálny výbuch, ten vám garantujem“, avizoval Fico. „Ak tu niekto bez
mihnutia oka avizuje, že plyn narastie na budúci rok o 130% a ceny energií opäť skokovo
narastú a nikto s tým nič nerobí, nečudujme sa, ak sa táto krajina postaví a povie, že
stačilo,“ doplnil.

Fico kritizoval celú kauzu okolo jeho osoby. “Je to politická likvidácia opozície,” uviedol s tým, že
na tlačových konferenciách bude ešte tvrdší a pôjde aj do tvrdej opozičnej politiky, avizoval aj
verejné zhromaždenia. “Chceme vyhrať a vyhráme parlamentné voľby. Touto
nespravodlivosťou mi nabili baterky” dodal.

Kollár na to reagoval s tým, že mu bude “držať palce, aby to nevyhrali”. Aj v koalícii sú však
vzťahy napäté, Kollár ale verí tomu, že do konca volebného obdobia vydrží. Dohodnú sa však na
balíku pomoci sociálne slabým? “Ceny potravín a energií budú stúpať, ak vláda neprijme
opatrenia, ktoré budú tlmiť tieto nárasty, vznikne veľký problém v spoločnosti. Môže to
vybuchnúť do masových protestov. Mrzí ma, že máme stranu SaS, ktorá nemá sociálne
cítenie,” uviedol Kollár.

Fico reagoval s tým, že Richard Sulík je hanbou a premiér Eduard Heger ho mal dávno vyhodiť z
vlády, aj toho však Fico nazval “slabým”. “Hľadajme peniaze tam, kde sú a musíme ich dať
rýchlo. Prečo okamžite nezavedieme bankový odvod? Prečo nezdaníme firmy s obrovskými
ziskami? Čo ponúka Matovič? Samosprávam teraz peniaze brať nemôžeme,” reagoval Fico na
aktuálne dianie okolo sociálnej pomoci.

Pri aktuálnej situácii v koalícii sa Kollár vrátil k výstupom po neschválení súhlasu s vydaním Roberta
Fica do väzby. Kritizuje postoj strany SaS, ktorá podľa neho spustila kampaň proti hnutiu OĽANO a



jeho lídrovi Igorovi Matovičovi. „Ak chce Richard Sulík povaliť vládu, nech to povie otvorene a
priamo,“ doplnil.

Boris Kollár odsúdil “hejterskú kampaň” voči poslankyniam Hatrákovej a Tabák za to, že
nezahlasovali za vydanie Fica na väzobné stíhanie. Považuje to za nekorektné aj zo strany Igora
Matoviča. Hatrákovej sa zastal, je to podľa neho “slušný človek”. “Keby mali záujem prísť do
nášho klubu, dvere majú otvorené, bolo by zlé, keby prešli na stranu opozície,” reagoval na
to, či by Hatrákovú a Tabák prijali do poslaneckého klubu Sme rodina.

Zostrih z debaty:

Hamran s Mikulcom poprel avizovaný zásah

Predseda vlády SR Eduard Heger sa nemieša a ani nebude miešať do práce orgánov činných v
trestnom konaní a rovnaký postup odporúča aj ostatným politikom z koalície i opozície. Prezident
Policajného zboru Štefan Hamran popiera, že by oznamoval policajnú akciu zameranú na ľudí z
bývalého inšpekčného tímu Oblúk a sudcov a prokurátorov, ktorí rozhodovali o odposluchoch
vyšetrovateľov okolo Jána Čurillu.

Šéf polície poprel tvrdenia politikov v televíznej diskusii. Zdôraznil zároveň, že z titulu svojho
postavenia nie je ani informovaný o plánovaných úkonoch v konkrétnych záležitostiach.

Vyhlásenia oboch politikov popiera a „razantne odmieta“ aj minister vnútra Roman Mikulec
(OĽaNO). „Šéf rezortu vnútra Roman Mikulec žiada politických partnerov ako aj oponentov,
aby prestali zavádzať verejnosť a zneužívať fakt, že nie každý občan sa vyzná v procesných
úkonoch. Policajný prezident takýto zásah nikdy neavizoval a o žiadnych plánovaných
úkonoch z titulu svojho postavenia nie je a ani nemôže byť informovaný,“ reagovala na otázky
denníka Pravda hovorkyňa ministerstva vnútra Zuzana Eliášová.

Dodala, že ani poslanec Fico, ale ani predseda Národnej rady Kollár nie sú členmi Bezpečnostnej
rady. „Prezident Policajného zboru zároveň na zajtra zvoláva tlačovú konferenciu,“ dodala Eliášová.

Fico o sudcovi Klimentovi: Tento chlap nemôže robiť ani vrátnika na okresnom súde!

Vyjadrenie predsedu Národnej rady Borisa Kollára:
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